
MØDE SAMRÅDENE I AALBORG FJORDLAND 

Torsdag 23/8 i Bislev 

Deltagere: Hans og Lisbeth, Bislev 
 Ebenhardt og Henning, Farstrup/Nibe Vest 
 Peter, Halkær 
 Hanne, Sebbersund 
 Hans Jørgen, Valsted 
 Kirsten og Henrik, Lundby 
 Leo, Vokslev 
 

1. Velkomst ved Bislev Samråd 
 

2. Valg af ordstyrer og referent 
Henholdsvis Hans og Lisbeth, Bislev 
 

3. Evaluering af samrådsmødet med kommunen den 16. aug. 
Årligt møde med politikere og forvaltningschefer. 

1. Tidlig borgerinddragelse: Kommunen fik ros. Borgmester udtalte, der stadig er plads til forbedring. 
2. Affaldshåndtering: Især bysamrådene. 
3. Vedligeholdelsesaftaler kommunale arealer: Efterfølgende møde i LAK med opfordring, at vi 

benytter landsbypedel-ordningen. Se vedhæftet fil med info. Landsbypedel-ansvarlig kan kontaktes 
direkte (se hjemmeside). 

4. Taxi i landdistrikter: Nu taxilov betyder al kompetence er flyttet til staten. Leo følger op. 
 

4. Hvordan kan vi gøre vores område bedre? Kan vi hjælpe hinanden, eller er det her bare en 
orientering/status til hinanden om hvordan det står til hvert sted?? 

 
Enighed om at bruge hinandens arrangementer noget bedre: reklamere via hinanden, oplyse og invitere 
hinanden. Jo mere aktivitet i området, jo bedre udbredning, jo bedre kan vi gøre vores område og tiltrække 
nytilflyttere. 
Forslag om fælles kalender. 
Forslag om fælles arrangement: f.eks. landsbyerne konkurrere mod hinanden, lære hinanden at kende. 
Henning mailer kontaktliste. 
 
Kommende lokale arrangementer: 
26/8 Kræmmermarked, Sebbersund 
2/9 Høstmarked, Halkær 
7/9 Musik i Kulturbrugsen, Sebbersund 
22/9 Åben by, Bislev 
29/9 Høstfest, Lundby 
3/11 Bierfest, Bislev 
 
Reklamering: facebook, Nibe Avis, husstandsomdeling. Peter forhører vedr. mulighed for at lægge (også 
mindre) arrangementer elektronisk op på Aalborg Fjordland. Forslag om fælles facebookside. 
 

5. Evt. aktivitet og markedsføring i efteråret! 
Nej. 
Disse møder blot samarbejde, inspiration, lære hinanden og landsbyerne at kende. 



Til en start udbrede kendskabet til hinandens arrangementer og deltage i hinandens arrangementer. 
Senere: stillingtagen til evt. fælles arrangement. I første omgang arbejde på at få etableret en fælles 
platform. 
 

6. Landdistriktspolitikken, status? 
Kommisorium for udarbejdelse af ny landdistriktspolitik: 
Juni-okt 18: Drøftelse af snitflader mellem landdistrikt- og kommunal politik. Indhentelse af baggrundsdata. 
Okt 18: Dialogmøder/workshops med alle interessenter. 
Nov-jan 19: Formulering af ny politik. 
Feb 19: Godkende. Høring. Endelig godkendelse. 
Se yderligere i vedhæftet notat. 
 
Alt kastes op og forhandles på ny. Herunder tilskudspuljer. LAK har ønske om flere kulturpenge decentralt, 
f.eks. til drift af kulturhuse/forsamlingshuse/aktivitetshuse. Se vedhæftet oversigt over tilskud på 
kulturområdet 2017. 
Efterfølgende vedtagelse af ny landdistriktspolitik, skal fokus på landdistrikterne også implementeres i alle 
forvaltninger. 

 
7. Evt. 

Fremtidsperspektiv for ubrugte fodboldstadioner? 

 

8. Næste møde 

Torsdag 4/10 kl. 19 i Valsted, Sebber IF´s klubhus, Valstedvej 29. 


